
Τ
ο όνοµά του ήχησε ουκ ολίγες φορές 
ρυθµικά στον αέρα του Καραϊσκάκη. 
Από τους λατρεµένους των οργανωµέ-

νων και µη στο λιµάνι και συνάµα από τους 
κορυφαίους της οµάδας του την τελευταία 
δεκαετία, ο Τσόρι Ντοµίνγκες έζησε έντονες 
και δυνατές στιγµές µε τη φανέλα του Θρύ-
λου πριν τον αποχαιρετήσει, κλείνοντας στην 
καρδιά του άφθονες αναµνήσεις τίτλων και 
επιτυχιών. Στη Realnews o Αργεντινός σταρ 
µιλά για την πρεµιέρα του Ολυµπιακού στους 
οµίλους του Γιουρόπα Λιγκ κόντρα στην Μπέ-
τις και για τον Γιάγια Τουρέ, ενώ δίνει και την 
πρόβλεψή του για το φετινό πρωτάθληµα. 

«∆εν θα είναι εύκολο το παιχνίδι, χρειάζεται 
µεγάλη προσοχή», λέει στην αρχή της κουβέ-
ντας µας. «Η Μπέτις είναι οµάδα που µπορεί 
να σου κάνει ζηµιά αν δεν της δώσεις τη ση-
µασία που πρέπει. Συχνά µάλιστα παίζει κα-
λύτερα εκτός έδρας από ό,τι στην Ανδαλου-
σία, όπου η πίεση του κοινού είναι αφόρητη. 
Ο Σετιέν ξέρει τι δυναµικό έχει στα χέρια του 
και συνήθως το αξιοποιεί µε τον πιο ιδανικό 
τρόπο, ενώ έχει και την ικανότητα να ανακα-
τεύει την τράπουλα στη διάρκεια του αγώνα. 
Είναι αξιόλογος προπονητής σίγουρα. Από 
την άλλη, ο Ολυµπιακός έχει µεγάλη πείρα 
από Ευρώπη, συν το ότι αγωνίζεται µπροστά 
στους οπαδούς του. ∆εν υπάρχουν λόγια γι’ 
αυτό το κοινό, που προσωπικά θα θυµάµαι 
πάντοτε µε αγάπη και θαυµασµό. Εννοείται 
πως αποτελεί ισχυρό όπλο, είναι ο 12ος παί-
κτης της οµάδας, αλλά δεν φτάνει µόνο αυ-
τό. Θα χρειαστεί οι παίκτες του να παίξουν 
παθιασµένα και συγκεντρωµένα σε ολόκλη-
ρο το ενενηντάλεπτο. Ακόµη κι αν προηγη-
θούν στο σκορ, δεν πρέπει να χάσουν ούτε 
λεπτό την αφοσίωσή τους στα δεδοµένα της 
αναµέτρησης». 

«Κλειδί» ένα γρήγορο γκολ
Θα είναι άραγε «κλειδί» στο µατς ένα γρή-
γορο γκολ; «Ναι, αρκεί να µην το πετύχει η 
Μπέτις», απαντά χαµογελώντας. «Είναι επι-
κίνδυνη στις αντεπιθέσεις της και γι’ αυτό 
είπα πριν πως θέλει προσοχή. Ωστόσο, πι-
στεύω στην έδρα και θεωρώ πως ο Ολυµπι-
ακός θα βρει τον τρόπο να φτάσει στον σκο-
πό του, που είναι το νικηφόρο ξεκίνηµα στον 
όµιλο. Σε έναν όµιλο όπου σαφώς η Μίλαν 
έχει το θεωρητικό προβάδισµα για την πρω-
τιά, αλλά στην καριέρα µου έµαθα καλά πως 
όλα γίνονται στην µπάλα. Ελπίζω και εύχο-
µαι το καλύτερο για την οµάδα µου, δεν θέ-
λει συζήτηση».

Για τον Τουρέ σχολιάζει πως «η καριέρα του 
τα λέει όλα, πρόκειται για ποδοσφαιριστή υψη-
λού επιπέδου και παραστάσεων που θα βοηθή-
σει πολύ τους συµπαίκτες του και ιδίως τα νέα 
παιδιά που θα κερδίσουν πολλά δίπλα του». 
Ενώ για το πρωτάθληµα τονίζει πως «ο συνα-
γωνισµός έχει µεγαλώσει, αλλά ο καλός Ολυ-
µπιακός δεν έχει να φοβάται τίποτα και κανέ-
ναν. Και είµαι βεβαίως πως διαθέτει όλα εκείνα 
τα εφόδια για να επιστρέψει στους τίτλους, κά-
νοντας και πάλι ευτυχισµένο τον κόσµο του».
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Η Εθνική μπάσκετ εντυπωσίασε 
στο ματς με τους Σέρβους και ο 
Ιωάννης Παπαπέτρου στέλνει 
μήνυμα νίκης και για τον 
αγώνα με τη Γεωργία

 ΣΕΛ. 46

«Η ΑΕΚ ΕΧΕΙ ΦΛΟΓΑ»
Στα βαθιά του Τσάμπιονς Λιγκ μπαίνει 
η Ενωση και ο έμπειρος Τσιγκρίνσκι 
στέκεται στη δίψα της ομάδας να 
κοντράρει τους μεγάλους αντιπάλους 
της και να διακριθεί   
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«Αήττητοι στο 
Παγκόσμιο»

«Ο Ολυµπιακός 
θα βρει τον δρόµο 
για τη νίκη»

Ο Τσόρι Ντοµίνγκες αναλύει το παιχνίδι 
της Μπέτις και δηλώνει αισιόδοξος για 
την πορεία του Θρύλου στην Ευρώπη 

Tουρέ
«H καριέρα του 
τα λέει όλα, 
πρόκειται για 
ποδοσφαιριστή 
υψηλού επιπέδου 
και παραστάσεων 
που θα βοηθήσει 
πολύ τους 
συµπαίκτες του 
και ιδίως τα νέα 
παιδιά που θα 
κερδίσουν πολλά 
δίπλα του», λέει ο 
Τσόρι Ντοµίνγκες 
για την επιστροφή 
του Τουρέ στον 
Ολυµπιακό


